
 

 
 

Αθήνα, 22 Μαρτίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 
 

Οικονομικών 
 

Εσωτερικών 
 

Υποδομών και Μεταφορών 
 

  

Θέμα: «Αποζημίωση πληγέντων Δήμου Χερσονήσου μετά από τις 

καταστροφικές πλημμύρες του Οκτώβρη – Νοέμβρη 2020» 

  

Οι ιδιοκτήτες ακινήτων στο Δήμο Χερσονήσου, βρέθηκαν τον Οκτώβριο 

και Νοέμβριο του 2020, μπροστά σε πρωτοφανείς θεομηνίες που οδήγησαν σε 

πολλές περιπτώσεις στην ολοκληρωτική καταστροφή των περιουσιών τους.  

Αν και έχουν παρέλθει σχεδόν 5 μήνες από τις καταστροφές αυτές, οι 

ιδιοκτήτες ακινήτων που υπέστησαν καταστροφές, δεν έχουν αποζημιωθεί 

ακόμα για τις ζημιές στις κτιριακές υποδομές.  

 Συγκεκριμένα, μέχρι σήμερα, πολίτες που έχουν υποστεί ολοκληρωτικές 

καταστροφές στις οικίες τους ή την επιχείρησή τους, δεν έχουν λάβει την 

αποζημίωση για οικοσκευές έως 6.000 ευρώ που προβλέπεται από τις Κ.Υ.Α. 

5808/02-03-2018 και 33862/16-05-2019, τις οποίες θεσμοθέτησε η Κυβέρνηση 

ΣΥΡΙΖΑ, αλλά ούτε και τη Στεγαστική Συνδρομή όπως προβλέπεται από τον 

νόμο 2459/97. 

 Σαν να μην έφτανε η απουσία του κεντρικού κράτους ως προς την 

οικονομική στήριξη των πολιτών που επλήγησαν από τις θεομηνίες του 

περασμένου Οκτωβρίου – Νοεμβρίου, δεν έχουν προχωρήσει ακόμα οι 

απαραίτητες αποκαταστάσεις υποδομών για την ασφαλή πρόσβασή στις 

περιουσίες τους. 
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 Επειδή εδώ και 5 μήνες, πολίτες των οποίων η κατοικία έχει υποστεί 

μεγάλες ζημιές, με αποτέλεσμα να καθίσταται μη κατοικήσιμη, φιλοξενούνται 

αφού δεν μπορούν οικονομικά να την επισκευάσουν. 

 Επειδή επιχειρήσεις που έχουν υποστεί μεγάλες καταστροφές, 

χρειάζονται την συνδρομή του κράτους προκειμένου  να επαναλειτουργήσουν. 

 Επειδή εδώ και 5 μήνες δεν έχει εκδοθεί η απαιτούμενη Κ.Υ.Α. που 

οριοθετεί τις πληγείσες περιοχές. 

 Επειδή υπάρχουν δημοτικά διαμερίσματα στο Δήμο Χερσονήσου, στα 

οποία δεν έχει προχωρήσει καμία αποκατάσταση στο δίκτυο υποδομών. 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

 

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η επεξεργασία της Κ.Υ.Α. που απαιτείται 

για να οριοθετηθούν οι περιοχές που επλήγησαν από τις θεομηνίες 

Οκτωβρίου – Νοεμβρίου 2020 και να προχωρήσει η καταβολή της 

Στεγαστικής Συνδρομής στους δικαιούχους; 

2. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται η επεξεργασία των αιτήσεων με σκοπό 

την καταβολή αποζημιώσεων για οικοσκευές σύμφωνα με τις Κ.Υ.Α. 

5808/02-03-2018 και 33862/16-05-2019; 

3. Έχουν προχωρήσει οι απαραίτητες διαδικασίες, ώστε να μπορεί 

να προχωρήσει η Τοπική Αυτοδιοίκηση σε αποκαταστάσεις ζημιών στις 

υποδομές; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
  

Βαρδάκης Σωκράτης  
Γκιόλας Ιωάννης 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 

Παππάς Νικόλαος 

Πολάκης Παύλος 



 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

 

 

 

 




